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Aan tafel 2 zaten: 

Ernst, woont in Slotermeer Noord-Oost, is BBV. 

Linda, woont in het Andreas Ensemble in Slotervaart Midden, geen BBV Marianne, woont in 

de Jacob Geelbuurt in Slotervaart Noord, geen BBV IJsbrand, later aangeschoven, geen BBV 

maar heeft wel interesse. 

Peter, betrokken vanuit de gemeente Larissa, containeradoptant en BBV 

 

Op de vraag waar mensen behoefte aan hadden, kwam vooral de vraag om meer informatie. 

Men wilde weten wat een BBV nou precies was, wat de rol was en wat men moest doen. 

Peter en ik hebben dit geprobeerd zo goed mogelijk uit te leggen maar omdat de rol van een 

BBV nog handen en voeten moet krijgen was dit soms lastig. 

 

Ook was er veel behoefte om informatie uit de eigen buurt te delen. De een vertelde over 

praten met een school, de ander over kleinmaken karton als containeradoptant. 

 

Op de vraag hoe het VO ze (nog) beter kon bedienen kwam eigenlijk hetzelfde antwoord. 

Meer informatie. 

Toen heb ik de vraag gesteld; welke ideeën hebben jullie om het in jullie buurt schoner te 

maken. Ernst gaf aan dat het goede voorbeeld geven, goed communiceren en te helpen in de 

buurt goed werkt. 

Linda zou weleens een middag op een stoel willen kijken wie er in haar buurt nou 

verantwoordelijk is voor het bijplaatsen van zakken naast de container en dat ze graag af en 

toe een busje zou willen huren om goede spullen bij het grofvuil weg te halen en naar 

kringloopwinkels te brengen. 

Marianne zag brood in samenwerking en lessen op scholen om ze te doordringen van het 

afvalprobleem en ook in prikacties door scholen omdat er, vooral op snoeproutes, veel 

zwerfafval door jongeren geproduceerd wordt. 

Peter stelde de vraag of we iets zouden kunnen met het geloof, bijvoorbeeld door een keer per 

maand te bidden in stilte voor een schone aarde. Misschien dat dat een idee is om door te 

dringen in buurten en groepen waar je moet zijn. 

Ernst zegende elke ochtend de bomen en de buurt dus vond het inspirerend. 

Larissa vroeg zich af of zoiets werkt en dat zij meer zag in dingen doen om het probleem te 

verhelpen. Haar idee was om een soort ‘best practices’ boekje/handleiding te maken die 

mensen dan in hun eigen buurt kunnen proberen in te voeren. 

IJsbrand gaf aan om vooral dingen te willen doen maar dat hij wel wilde nadenken over het 

idee hoe je best practices kon verzamelen en het netwerk versterken. Hieronder zijn gegevens 

zodat we contact met hem kunnen opnemen. 

 

Het was een gezellige avond waar we veel met elkaar hebben kunnen delen en ideeën hebben 

uitgewisseld. Linda en Marianne zijn niet geïnteresseerd om BBV te worden, IJsbrand wel 

maar met de opmerking dat hij vooral wil doen en niet veel tijd heeft. 


